
„Záležitost věřícího je podivuhodná - vše je pro něj
jen dobré, a to není u nikoho jiného než u věřícího

Suhajb (ať je s ním Bůh spokojen) vyprávěl, že Posel Boží (ať mu Bůh žehná a dá mír)
řekl: „Záležitost věřícího je podivuhodná - vše je pro něj jen dobré, a to není u nikoho
jiného než u věřícího. Když se mu stane něco dobrého, děkuje Bohu, a to je pro něj

dobré, a když se mu stane něco špatného, je trpělivý, a to je pro něj dobré.”
[Správný(Sahíh)] [Zaznamenal ho Muslim]

Prorok (ať mu Bůh žehná a dá mír) se v dobrém smyslu diví záležitosti věřícího a jeho stavů,
a to proto, že jeho stav je vždy dobrý, což není u nikoho jiného než u věřícího. Když se mu
stane něco dobrého, děkuje Bohu a dostane se mu za jeho děkování odměny. A pokud se mu
stane něco špatného, je trpělivý a doufá v odměnu u Boha, a tak se mu za jeho trpělivost
dostane odměny. A tak se mu dostane odměny ve všech případech.

https://sunnah.global/hadeeth/cs/show/3298

 

https://sunnah.global/hadeeth/
https://sunnah.global/hadeeth/cs/show/3298
https://alnajat.org.kw
https://edc.org.kw

